



Canadian Sheep Breeders' Association
La Société Canadienne des Éleveurs de Moutons

18-539 Willow Road Guelph, ON N1H 7G3

Toll free: 1-866-956-1116 Fax: 1-877-207-2541

office@sheepbreeders.ca

www.sheepbreeders.ca

2024 All Canada Sheep Classic – One for the Record Books

Supreme Champions

The Supreme Champion Ewe was an Ile de France (TODD 6L) consigned by Todd Sheep Co. from Lucknow, ON.

The Supreme Champion Ram was a Hampshire (Marovine Leo 05789L) consigned by Les Bergeries Marovine of St-Charles-Sur-Richelieu, QC.

The Supreme Champion Flock was awarded to the Charollais consigned by Sandy Hill Charollais of Red Deer County, AB.

Top Selling

The top-selling ewe was a Suffolk (Mastine Barbie 49L) consigned by Larry Mastine of Danville QC and sold for \$3,900 to Morinville Colony of Sturgeon County, AB.

The top selling ram was a Suffolk (Newtown Ice Rock 8872M) consigned by Newtown Suffolks, from Newtown, NB and was purchased for \$9,500 by William A. Gardhouse of Schomberg, ON.

Noteworthy

Average prices for ewes and rams set the record for highest averages in the Classic's history.

There were 14 sheep sold at the classic for over \$3,000, representing 4 different breeds.

Championne suprême

Chez les brebis, le prix de champion Suprême a été remporté par un sujet de race Ile de France, TODD 6L, présenté par Todd Sheep Co. de Lucknow (ON) .

Chez les béliers, le prix de champion Suprême a été remporté par un sujet de la race Hampshire MAROVINE LEO 05789L, présenté par Les Bergeries Marovine, de St-Charles-Sur-Richeleui (QC) .

Le prix de Champion Suprême pour la catégorie Troupeau a été décerné pour des sujets de race Charollais consignés par Sandy Hill Charollais de Red Deer County (AB) .



Canadian Sheep Breeders' Association
La Société Canadienne des Éleveurs de Moutons

18-539 Willow Road Guelph, ON N1H 7G3

Toll free: 1-866-956-1116 Fax: 1-877-207-2541

office@sheepbreeders.ca

www.sheepbreeders.ca

Meilleure vente

La brebis avec le prix le plus élevé, est une brebis Suffolk, MASTINE BARBIE 49L consignée par Larry Mastine de Danville (QC) et vendu pour 3900 \$ à la Morinville Colony de Surgeon Count (AB) .

Chez les béliers, le prix le plus élevé est allé à un sujet de race Suffolk NEWTOWN ICE ROCK 8872M consigné par Newtown Suffolks de Newtown (NB) et a été acheté pour 9500 \$ par William A Gardhouse de Schomberg (ON) .

Digne d'intérêt

Les prix moyens pour les brebis et les béliers ont établi le record des moyennes les plus élevées dans l'histoire de la Classique.

Quatorze moutons ont été vendus pour plus de 3000\$, représentant quatre races différentes.